

## SPARK SUMMIT 2015会议PPT百度网盘免费下载(3)

SPARK SUMMIT 2015会议于美国时间2015年06月15日到2015年06月17日在San Francisco (旧金山)进行,目前PPT已经全部公布了,不过很遗憾的是这个网站被墙了,无法直接访问,本博客将这些PPT全部整理免费下载。由于源网站限制,一天只能只能下载20个PPT,所以我只能一天分享20篇。如果想获取全部的PPT,请关站本博客。

## 会议主旨

The Spark Summit is an event to bring the Apache Spark community together. Spark Summit 2015 ran from on Monday, June 15 through Wednesday, June 17, 2015 at The Hilton Union Square in San Francisco. Attendees heard from leading production users of Spark, SparkSQL, Spark Streaming and related projects; they were able to find out where project development is headed; and learn how to use the Spark stack in a variety of applications.



微信扫一扫,加关注 即可及时了解Spark、Hadoop或者Hbase 等相关的文章 欢迎关注微信公共帐号: iteblog hadoop

过往记忆博客(http://www.iteblog.com) 专注于Hadoop、Spark、Flume、Hbase等 技术的博客,欢迎关注。

Hadoop、Hive、Hbase、Flume等交流群: 138615359和149892483

如果想及时了解Spark、Hadoop或者Hbase相关的文章,欢迎关注微信公共帐号:iteblog\_hadoop

## 本次可下载的PPT标题

- 1、How Spark Fits into Baidu's Scale
- 2、Accelerating Apache Spark-based Analytics on Intel Architecture
- 3、Better Visibility into Spark Execution for Faster Application Development
- 4、 A Data Frame Abstraction Layer for SparkR
- 5. Recipes for Running Spark Streaming Applications in Production
- 6、Building a Location Based Social Graph in Spark at InMobi
- 7、Using Data Science to Transform OpenTable Into Your Local Dining Expert
- 8、Spark in the Wild: An In-Depth Analysis of 50+ Production Deployments



- 9、Building the Autodesk Design Graph
- 10、Visualizing AutoTrader Traffic in Near Real-Time with Spark Streaming
- 11、Taming GC Pauses for Humongous Java Heaps in Spark Graph Computing
- 12、A More Scalable Way of Making Recommendations with MLlib
- 13、Some Important Streaming Algorithms You Should Know About
- 14、Building Large Scale Machine Learning Applications with Pipelines
- 15、Interactive Graph Analytics with Spark
- 16、Real Time Fuzzy Matching with Spark and Elastic Search
- 17、Spark as a Platform to Support Multi-Tenancy and Many Kinds of Data Applications
- 18、iRIS: A Large-Scale Food and Recipe Recommendation System Using Spark
- 19、Regulatory Reporting of Asset Trading Using Apache Spark
- 20、 Tagging and Processing Data in Real-Time Using Spark Streaming

## 下载地址

本博客文章除特别声明,全部都是原创! 原创文章版权归过往记忆大数据(<u>过往记忆</u>)所有,未经许可不得转载。 本文链接:【】()